



Note de service – Memorandum

Date: November 8, 2023 / Le 8 novembre 2023

To / Aux: Local Unions, Conferences and Teamsters Canada staff
Sections locales, Conférences et au personnel de Teamsters Canada

From / De: Teamsters Canada Administration / Administration de Teamsters Canada

Dear Sisters and Brothers:

In observance of the forthcoming Holiday Season, please be advised that Teamsters Canada National Office will be closed as of Friday, December 22 and will reopen Monday, January 8.

All Directors will have access to their emails and can be reached on their mobile phone.

We would like to take this opportunity to wish you and yours a Happy Holiday Season!

Chers consœurs et confrères,

Veillez prendre note que pour la période des Fêtes, le bureau national de Teamsters Canada sera fermé à compter du vendredi, 22 décembre et rouvrira lundi, le 8 janvier.

Les directeurs et directrices seront joignables via leur cellulaire et auront accès à leurs courriels.

Nous profitons de l'occasion pour vous souhaiter de Joyeuses Fêtes à vous et vos proches!